



請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can enjoy 15% discount on selected Items at Amazing Food Hall upon a single net spending of HK\$100 or above.
2. The selected items are TV menu items only. Please check the offer with counter staff.
3. The eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於美食佳釀專區單一消費滿淨值港幣 \$100 即可以 85 折優惠購買指定產品。
2. 指定產品為顯示於電視上的餐牌產品。請向專櫃職員查詢該優惠。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. **City Super Limited** 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 **City Super Limited** 之最終決定為準。



10% OFF
eCoupon
電子禮券

1. Super e members can enjoy 10% discount upon a single net spending of HK\$68 or above at one food counter in cookedDeli.
2. The eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
3. This eCoupon is not applicable to **city**'super E-Shop.
4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.


1. Super e 會員於 cookedDeli 單一食品櫃檯內，憑單一消費滿淨值港幣 \$68 即可享 9 折優惠。
2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
3. 此電子禮券不適用於 **city**'super 網上商店。
4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
6. 此優惠不可與 super e-gold 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
8. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。



10% OFF
eCoupon
電子禮券

1. Super e members can enjoy 10% discount upon a single net spending of HK\$100 at Fusion Deli.
2. The eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
3. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於 Fusion Deli 單一消費滿淨值港幣\$100 可享 9 折優惠。
2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
3. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
6. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
8. **City Super Limited** 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 **City Super Limited** 之最終決定為準。


 <p>sweets house Cha Cha</p> <p>10% OFF eCoupon 電子禮券</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Super e members can enjoy 10% discount on Cha Cha Deluxe Soft Cream (original price HKD 50). 2. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app. 3. This eCoupon is not applicable to city'super E-Shop. 4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products. 5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only. 6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted. 7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions. 8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Super e 會員購買 Cha Cha 豪華版軟雪糕可享 9 折優惠(原價港幣 \$50) 2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。 3. 此電子禮券不適用於 city'super 網上商店。 4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。 5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。 6. 此優惠不可與 super e-gold 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。 7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。 8. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。
--	--	---



10% OFF
eCoupon
電子禮券

1. Super e members can enjoy 10% discount upon a single net spending of HK\$100 at RF1 SOZAI.
2. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
3. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於 RF1 SOZAI 單一消費滿淨值港幣\$100 可享 9 折優惠。
2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
3. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
6. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
8. **City Super Limited** 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 **City Super Limited** 之最終決定為準。

 <p>LITTLE MERMAID danish Bar</p> <p>\$8 Reward eCoupon 電子禮券</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Super e members can enjoy HK\$8 discount off upon a single net spending of HK\$68 or above on any items at Little Mermaid or Danish Bar. 2. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app. 3. This eCoupon is not applicable to city'super E-Shop. 4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products. 5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only. 6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted. 7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions. 8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Super e 會員於 Little Mermaid 或 Danish Bar 單一消費滿淨值港幣 \$68 即可享一次性港幣 \$8 扣減優惠。 2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。 3. 此電子禮券不適用於 city'super 網上商店。 4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。 5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。 6. 此優惠不可與 super e-gold 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。 7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。 8. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。
---	--	--

LOG-ON
café

10%
OFF
eCoupon
電子禮券

1. Super e members can enjoy 10% discount upon a single net spending of HK\$98 or above at **LOG-ON** café.
2. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
3. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
4. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
5. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
6. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
7. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
8. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於 LOG-ON café 單一消費滿淨值港幣 \$98 即可享 9 折優惠。
2. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
3. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
4. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
5. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
6. 此優惠不可與 super e-gold 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
7. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
8. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。



10%
OFF
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can enjoy a 10% discount upon purchasing any Jean Paul Hevin products. Please check the offer with counter staff.
2. This offer is only available at **city'super** Harbour city and ifc mall store.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員凡購買 Jean Paul Hevin 任何產品，即可享 9 折優惠。請向專櫃職員查詢該優惠。
2. 此優惠只適用於 **city'super** 海港城及國際金融中心分店。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. **City Super Limited** 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 **City Super Limited** 之最終決定為準。



15% OFF
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can enjoy 15% discount for purchasing any Le Dessert products. Please check the offer with counter staff.
2. This offer is only available at **city'super** Harbour city store.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員凡購買 LE DESSERT 任何產品，即可享 85 折優惠。請向專櫃職員查詢該優惠。
2. 此優惠只適用於 **city'super** 海港城分店。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。



20% OFF
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can enjoy 20% discount upon purchasing designated flavors of FLORTE Tea.
2. Designated flavors include Floral Tea - Lavender (50g), Floral Tea - Peppermint (25g) and Black Tea - Organic English Breakfast Tea (100g). Please check the offer with counter staff.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員凡購買指定 FLORTE 茶，即可享 8 折優惠。
2. 指定 FLORTE 茶款為薰衣草茶 (50 克)、FLORTE 薄荷茶(25 克)或有機英國早餐紅茶(100 克)。請向專櫃職員查詢該優惠。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。



TEA CHATEAU
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can get 2 pcs of Tea Capsule by presenting a valid super e membership card and this eCoupon at Tea Chateau. Please check the offer with counter staff.
2. This offer is only available at **city'super** Times Square and New Town Plaza store.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於官茶坊出示有效會員卡及此電子禮券，即可免費獲得茶囊兩個。請向專櫃職員查詢該優惠。
2. 此優惠只適用於 **city'super** 時代廣場及新城市廣場分店。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。



The Cakery
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can get a free cupcake upon a single net spending of HKD \$500 or above on any products from The Cakery. Please check the offer with counter staff.
2. This offer is only available at **city'super** Times Square and ifc mall store.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於 The Cakery 單一消費滿淨值港幣 \$500，即可免費獲得紙杯蛋糕一個。請向專櫃職員查詢該優惠。
2. 此優惠只適用於 **city'super** 時代廣場及國際金融中心分店。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. **City Super Limited** 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 **City Super Limited** 之最終決定為準。



NESPRESSO
eCoupon
電子禮券

請向專櫃職員查詢該優惠。

Please check the offer with counter staff.

1. Super e members can get a free Nespresso tote bag upon a net single spending of HKD \$500 or above on any coffee capsule of Nespresso. Please check the offer with counter staff.
2. This offer is only available at **city'super** New Town Plaza store.
3. This eCoupon is valid for 7 days after issuance. You may check eCoupons details, use and period of validity on the eCoupon page in the app.
4. This eCoupon is not applicable to **city'super** E-Shop.
5. This eCoupon is not applicable to self-checkout counters and discounted products.
6. This offer cannot be redeemed for cash or exchanged to other products. Photos are for reference only.
7. This offer cannot be used in conjunction with super e-gold year-round discounts or other promotional offers. No retrospective arrangement will be accepted.
8. Cancelled transactions or refunds will result in the automatic deduction of loyalty points and accumulated spending from the purchase, including any extra loyalty points and accumulated spending earned from specific promotions.
9. City Super Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this offer without prior notice, and of final decision on all matters of dispute.

1. Super e 會員於 Nespresso，憑單一消費購買咖啡膠囊滿淨值港幣\$500，即可免費獲得 Nespresso 手提袋乙個。請向專櫃職員查詢該優惠。
2. 此優惠只適用於 **city'super** 新城市廣場分店。
3. 此電子禮券有效期為發出日起計 7 日內。歡迎於應用程式內的電子禮券頁面查閱相關電子禮券使用條款及有效日期。
4. 此電子禮券不適用於 **city'super** 網上商店。
5. 此電子禮券不適用於自助收銀機及折扣後貨品。
6. 此優惠不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。
7. 此優惠不可與 **super e-gold** 會員卡折扣或其他優惠同時使用。逾期無效及恕不接受追溯申請。
8. 如取消交易或進行購物退款，因該次消費而獲得的獎賞積分及累積消費將會自動扣除，包括因特定推廣計劃而獲得之額外獎賞積分及累積消費。
9. City Super Limited 有權隨時修改此會員禮遇之使用條款而不作另行通知。如有爭議，將以 City Super Limited 之最終決定為準。